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内容概要

　　《小王子(英文)》通过“我”对一位来自不同星球、天真纯洁的小王子秘密身世一步步探寻的过
程，以寓言形式向读者展现了一幅生命与生活、爱与责任的美丽图画。
作者运用通俗、简洁的语言写出了发人深省的哲理和令人感动的韵味。
整部童话充满了诗意的忧郁、淡淡的哀愁，令人回味无穷。
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作者简介

作者：(法国)安东尼·德·圣埃克苏佩里 编译：张羽
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章节摘录

版权页：插图：The well we had come to was not at all like the wells ofthe Sahara. The wells of the Sahara are no
more than holesdug in the sand. This one looked more like a village well. Butthere was no village here, and I
thought I was dreaming."It's strange," I said to the little prince, "everything is ready for use: the pulley, the bucket,
and the rope...He laughed, grasped the rope, and set the pulley working.And the pulley groaned'3） the way an old
weathervanegroaned when the wind has been asleep a long time."Hear that？
" said the little prince. "We've awakened thiswell and it's singing..."I didn't want him to tire him out. "Let me do
that," I saidto him. "It's too heavy for you."
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编辑推荐

《小王子(英文)》是那些让我魂牵梦系的精彩篇章之一。
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